
VIKTORJA KONECNIKA 
ŠPORTNI DAN 

Opirajoč se na palico, ki jo je med 
vsedanjem dal med noge je prisedel. Ta-
ko hudomušen in nagajiv, ko nikoli ne 
veže otrobov, je takoj povedal, da je tia-
menjen na sulca. Predtem smo si seveda 
voščili »predvsem 'zdravja« in naročili čaj. 

Tako je. čaj. Z malo ruma. 
»Ne, je dejal Ivan. »Raje nam naj pri-

nese grog.« 
»Kaj pa je to?«, je pobaral Viktor. Ta, 

Konečnikov, ki je bil rojen na šmiheln, 
zdaj pa si je postavil hišo pod gozdom 
nad Mozirjem. 

»To je isto, samo, da je voda samo 
voda m ni v njej arclinja. Rum, voda, 
sladkor m na koncu limonček. 

»Hvala, Imam raje ono. Vodo in limo-
no pa bom pozneje.« 

Končno je popustil, ko sv<i ga prepri-
čevala da bi naò bil to po naše tudi šu-
madijski čaj. Verjel ni, popustil pa je. 

»Dobro, pa naj prinese to. Ker imam 
že drugi dan športni dan, je tako vseeno 
kaj piješ. Ali vodo z rumom ali rum z vo-
do. Gašper, Miha — butni ga .. 

Povedal je, da si je dovolil športni 
dan, kar kot kaže imenuje tisti del v dne-
vu, ko je pogovor vezan na pijačo. Druga-
če pa ne pije. Vsaj redno ne. In. sploh 
— ne. Samo ob športnih dnevih. Včeraj 
bi naj bil eden izmed teh, katerega po-
sledice zdravi danes. 

»Rekel sem, da grem po krmilo za 
ptice. Veste, koliko jih prileti na krmil-
nico? Pa kako lepe,« 

»Ti moraš skrbeti za ptice, ko si lo-
vec,« ga je zbodel Ivan. 

»Lovec gor ali dol puša sem im tja, 
dobro, da si me spomnil. Poznaš kakšne-
ga visokega oficirja? Kaj pa vi? Ne, ško-
da. Moram kupiti džip.« 

No, ta je pa dobra. Ljudje marsikaj 
kupujejo, toda džip. Pozneje je obrazložil 
zadevo. Džip bi uporabljal samo za vož-
nje na lov. šele mnogo pozneje, ko je Vik-

tor že odšel, sem izvedel, da je stoodstot-
ni invalid, saj ^o mu .morali zaradi zmrz-
lin, ki jih je dobil kot partizan, odreza-
ti obe nogi. Pri hoji to opaziš šele po do-
brem opazovanju, saj jo drugače Viktor 
kar dobro maha. Zadnjič, ko se je sedež-
nica na Medvednjak ustavila in se je Vik-
tor naveličal v mrazu sedeti na njej je 
skočil v sneg in — nič. 

»Vedno moraš paziti, kako padeš,« je 
smeje govoril. To bo držalo. Potem, ko 
so ga ujeli, bi moral on pasti. Za vedno. 
Pa se je izmuznil, še enkrat, 

»Torej, stvar je urejena tako. Mi ustre-
limo belega zajca, novinarji pa nič. Ustre-
limo drugega, oni še vedno nič. Beli zajec 
ni kar tako, moja draga. Po osemnajstih 
letih je zdaj zopet padel.« 

Dobro, džip im. beli zajec. Tudi to bi 
še šlo, kako sta neki inženir, dober deč-
ko in njegov prijatelj šla na divji lov in 
ju je prijel sorodnik. Vzel jima je puške 
vn ju dobro naprašil. V jezi sta baje zato 
pred mrakom krenila v sorodnikov sadov-
njak in lazeč po kolenih z. lastnimi zob-
mi zgrizla kožo z mladih dreves.« 

»Ta pa je nekoliko huda. Preveč lov-
ska.« 

»Gašper! Miha! Butni ga,« je poudaril 
Viktor in se pridušil, da je res. Kot je 
res, da ga lisica že dva tedna za nos vla-
či po njivah okoli hiše. Tudi zato je od-
rinil na športni dan. 

»Torej vidva ne verjameta? Dobro. Ni 
treba. Mi bosta vsaj verjela, ko vaju po-
vabim, da mi prideta pomagat stiskat ja-
bolka, ki mi jih je ostalo še za enih dve-
sto litrov jabolčka? Ne bosta prišla, mar 
ne? četudi vama povem, da imam lepo 
naložen želodček, tisti tako zvani specia-
litet. Pa nič. plačam. Grem raje dalje, 
ker imam tako športni dan. Jutri pa na 
delo. Torej, poizvejta za džip.« 

^ Nani 

KVINTET 
„BERGER'' 
ZAČENJA 
SEZONO 

v organizaciji Radia Celje 
in Novega tednika pričenja 
KVINTET BERGER vrsto na-
stokov na področju nekda-
njega celjskega okraja. An-
sambel je v novem sestavu 
pripravil spremenjen pro-
gram, ki bo obiskovalce na 
koncertih nedvomno navdu-
šil. Berger je bo vodila pot v 
letošnjem letu od Celja preko 
občine àmarje, Šentjur, Ko-
njice, Laško, Velenje, Žalec 
in Mozirje-

Obiskovalce letošnjih kon-
certov čaka novo preseneče-
nje v obliki posebne nagradne 
igre, ki jo organizira NOVI 
TEDNIK. Kako in kaj bomo 
tokrat, seveda zamolčali; obi-
skovalci ^oncertov pa bodo o 
tem podrobno seznanjeni na 
prireditvah v posameznih kra-
jih. 

Prepričani smo, da bodo lju-
bitelji kvalitetne narodno za-
bavne glasbe nedvomno prišli 
na svoj račun, saj na koncer. 
tih KVINTETA BERGER tu-
di v preteklosti ni bilo prime-
rov, da bi dvorane ne bile na-
bito polne in da poslušalci ne 
bi z navdušenjem spremljali 
izvajanje posameznih melodij. 
Samo ipo sebi je razumljivo, 
da bo tudi v letošnji sezonii 
navduševala poslušalce ena 
najmlajših pevk pri nas, ME-
LITA AVSENAK. 

O tem kje in kdaj bodo kon-
certi KVINTETA BERGER, 
vas bomo med drugim obve-
ščali tudi preko našega časni-
ka in Radia Celje- Na svide-
nje na koncertih, ki jih za 
vas organizirata RADIO CE-
LJE in NOVI TEDNIK. 

ELEKTRONSKA 
OBDELAVA 
PODATKOV 

v upravni zgradbi tovarne 
»Aero« so pred tedni v celoti 
opremili mehanografski cen-
ter za potrebe lastnega pod-
jetja. Delo je že v celoti stek-
lo. Imajo tudi lasten elektron-
ski računalnik. Elektronska 
obdelava vseh podatkov za 
proizvodnjo in komercialo bo 
omogočila sprotno dinamično 
ukrepanje in prožnejšo po-
slovno politiko. Ureditev last-
nega centra za elektronsko 
obdelavo podatkov in celotno 
mehanografijo je veljala več 
kot 4 milijone dinarjev. 

L E T N E K O N F E R E N C E 
K O S Z D L K O N Č A N E 

v Celju so v minulem te-
dnu končali volilne konfe-
rence krajevnih organizacij 
Socialistične zveze. Izvolili so 
nova vodstva krajevnih orga-
nizacij in člane za občinsko 
konferenco. 

Med poslednjimi so se na 
konferenci zbrali člani KO 
Aljažev hrib, ki so za pred-
sednika izvolili Jožeta Zago-
ričnika, za tajnika Sonjo Ha-
ler in za blagajnika Marijo 
čretnik. 

N O V O C E L J E - D O M 
O S K R B O V A N C E V 
Ta teden se v Novo Celje 

selijo oskrbovanci iz domov 
oskrbovancev Polzela, Grmov-
je in šalek. Medtem ko bo-
do iz Grmovja preselili samo 

, lažje psihiatrične bolnike, pa 
bosta stari poslopji na Polze-
li in šaleku poslej brez svo-
jih dosedanjih stanovalcev. 
V Novem Celju, ki je funk-
cionalno veliko boje urejeno 
in tudi dobro opremljeno, bo 
zaživel nov dom oskr'bovan-
cev z znatno višjim življenj-
skim standardom, boljšo 
zdravniško oskrbo in nego, 
saj bo dom zaposloval pri-
bližno 90 ljudi, ki bodo skr-
beli za to, da bodo oskrbo-
vanci živeli bolje kot doslej. 
Poleg celjske občine bo so-
ustanoviteljstvo doma pre-
vzela tudi velenjska, saj se 
bodo vanj preselili oskrbo-
vanci iz Šaleka. 

JAVNA RAZPRAVA 
O ZDRAVSTVU 

Minuli teden je bila v Ce-
lju javna tribuna ô novem 
zakonu o zdravstvenem za-
varovanju. Razgovor, ki sta 
ga vodila pomočnik repub-
liškega sekretarja za delo 
Rado Miklič in pomočnik di-
rektorja komunalnega zavo-
da za socialno zavarovanje v 
Celju dr. Aleksander Hrašo-
vec, je priredila delavska u-
niverza Celje. Iz razprave je 
najočitneje izzvenel predlog, 
da organizacije zdravstvene 
službe in financiranja zdrav-
stvenega zavarovanja ne bo 
moč urediti v skupnem za-
konu. O tej temi pa bo na 
eni izmed svojih prihodnjih 
sej razpravljala tudi skup-
ščina komunalne skupnosti 
socialnega zavarovanja delav-
cev. 

V LIK »SAVINJA« 
ZAPOSLENIH 
300 ŽENSK 

Izmed 840 zaposlenih v les-
no industrijskem kombinatu 
»Savinja« je kar 303 zaposle-
nih žensk. V glavnem delajo 
na lažjih delovnih mestih, si-
cer pa so se z rekonstrukcijo 
posameznih obratov zadnja le-
ta delovni pogoji močno iz-
boljšali. 

MALI . 
INTERVJU 

Odgovarja: Tone Sagadin 
Vprašuje: Tone Vrabl 

Ko sva si segla v roko, 
sem morai pagic îHi-i ¿JÍO Í̂ 
ne ou. Ker sem sam tudi pre-
cej velik, se mi to, da bi 
gledal proti vrhu, malOKdaj 
zgodi. Zdaj se mi je, kajti 
Tone Sagaam, dijak zadnje-
ga letnika na ceijski gimna-
ziji, je visotk nič več in nič 
manj kot 201 cm! DOKaj 
spoštljiva višina, ki j'o lepo 
izrablja pod dvema košema. 
Je namreč že skoraj dve le-
ti eden najboljših košarkar-
jev Celja. Eden najbolj per-
spektivnih. Nadarjenih. 

/ačel S I . . . »irTea dvema 
letoma. Veselilo me je, imel 
sem nekaj talenta in trener 
Čepin me je pripeljal v svo-
jo ekipK).« Poleti odhajaš v 
Ljubljano. Zvezni ligaš Olim-
pija se zanima za tebe . . . « 
»Do poletja bom še igral za 
Celjie. Potem grem v Ljub-
ljano. Moja želja je, da bi 
igral v velikem klubu in v 
zvezni ligi.« »Boš študiral? ' 
»Verjetno ekonomijo.« Vzor-
-lik na športnem področju? 
»čosič, zaradi igre in atrak-
tivnosti.« Kdo bo leto.s v 
zvezni ligi prvak? »Olimpija 
zelo težko. Stavim na Crve-
no zvezdo.« Letos bo v Ljub-
ljani svetovno prvenstvo v 
košarki. . . »Moramo biti pr-
vi. To bi bilo odlično za še 
večjo popularizacijo košarke 
v Jugoslaviji.« želje? »Da bi 
se uvrstiili v II. zvezno ligo, 
da bi imeli na tekmah več 
gledalcev, da bi dobili dvo-
rano in (te bi oblekel dres 
mladinske državne reprezen-
tance.« 

Si Celjan? »Rojen v Ljub-
ljani.« Kdaj? »1952.« V ekipi 
igraš? »Centra.« Poleg košar-
ke je tvoj hoby? . . . »Moder-
na glasba in tako kot vsi 

I mladi grem rad na ples.« 
Kam pa hodiš, ker jih v 
Celju ni. .»Res jih ni in po-
trebovali bi dvorano. Takš-
no, kjer bi lahko büe tek-
me, kulturne prireditve, raz-
stave . . .« Se ukvarjaš s še 
kakšnim športom? »Pozimi 
drsam, poleti plavam.« 

Tonetu, .ki bo letos kon-
čal gimnazijo, želimo na 
vseh področjih, kjer je akti-
ven, veliko uspehov. Pred-
vsem pa, da bi končno res 
oblekel dres z državnim gr-
bom na prsih. To ne bi bil 
samo njegov uspeh, ampak 
priznanje g.i.mnaziji, žKK Ce-
lje, celjskemu športu. 

PODMIADKARJI II. 
ÒS. ŠOLE IZ CFI lA 

FRANKO! OWQKl̂ УI 
PIONIRIFM 

Te dni smo pionirji osnov-
ne šole Frankolovo prejeli od 
pionirjev II. osnovne šole iz 
Celja nmogo starih oblek in 
obutve ter igrač za predšol-
ske otroke. Vse to smo raz-
delili med pionirje, ki naj-
bolj potrebujejo ta darila Li 
tiste, ki imajo zelo dolgo pot 
do šole. 

Pionirjem II. osnovne šo-
le smo zelo hvaležni, saj so 
nekaterim našim pdonii-jcm 
zelo pomagali, da bodo laže 
nremago^-sU dolgo, nap.>iTio 

pot :n mra:: pozimi. 
Podmladkarji II. osnovne 

šole Celje so s to akcijo spet 
pokazali, da znajo pomagati 
in da njihova žrtev .laš-m 
f>ionirjem pomeni zelo vel) 
ko. 

Pionirji osn. šole 
Frankolovo 

INGRAD JE PRESE-
NETIL FRANKOLOV-

SKE PIONIRJE 
Delovni kolektiv Ingrad je 

že več let pokrovitelj osnov-
ne šole Frankolovo. Vsako le-
to pripravi pionirjem kakš-
no presenečenje. Lani, ob 
koncu šolskega leta, je de-
lovni kolektiv omogočU dvo-
dnevni izlet pionirjem 8. ra-
zreda v njihovem počitni-
škem domu. Letošnje prese-
nečenje ob novem letu pa je 
bilo še večje: ob obisku ded-
ka Mraza iz Celja, se je pred 
šolo ustavil kombi, poln no-
voletnih paketov, ki jih je 
poslal Ingrad. Vsak pionir-
ček je dobil bogat paket 
sladkarij. Takšno darilo po-
meni frankolovskim pionir-
jem veliko, saj so v večini 
kmečki otroci in niso de-
ležni drugih obdaritev kot 
otroci staršev, ki so zapo-
sleni v podjetjih. Kako na 
široko so bile odprte oči pio-
nirjev, ko je dedek Mraz de-
lil paikete! Negibno so obra-
zi strmeli v živopisna da-
rüca. Njihov ponižni hvala 
dedku Mrazu je tekreno iz-
ražal globoko hvaležnost de-
lovnemu kolektivu Ingrada, 
ki rad nagradi pionirje in 
tako pomaga tudi vodstvu 
šole. M. C. 

TABORNIKI 
NA OSANKARICI 

Tudi letos 8. januarja so 
se taborniki II. grupe odre-
dov udeležili spominskega 
pohoda na Osankarico, kjer 
je padel Pohorski bataljon. 
Pred spomenikom so položi-
li venec. 

NOV ANSAMBEL 
Končno smo v Celju po-

novno dobili kvaliteten za-
bavni ansambel, ki je nastal 
po združitvi Vokalov iz Žal-
ca in Sinkop iz Celja. An-
sambel, v katerem so vsi 
člani odlični glasb^iki, pri-
pravlja obsežen program, s 
katerim se bodo predstavili 
na mladinskih plesih in dru-
žabnih prireditvah. Prvič so 
v novi zasedbi igrali za No-
vo leto v Ravnah na Koro-
škem. Po vsej verjetnosti bo 
prvi nastop ansambla že 21. 
januarja na javni radijski od-
daji v Narodnem domu v 
Celju. 

RAZSTAVA 
»DOLIK« V CELJU 
Od 10. do 20. tega meseca 

bo v Slovenskem ljudskem 
gledališču odprta razstava čla-
nov likovne sekcije DOLIK z 
Jesenic. Na razstavi, ki jo je 
priredila likovna sekcija 
»France Prešeren«, sodeluje 
17 avt.roje\^ z 29 deli. 

POLITIČNA 
ŠOLA 

v zadnjih dneh januarja 
se bo v Slov. Konjicah pri-
čela politična šola, ki jo pri-
pravljata Delavska univerza 
in Občinska konferenca ZK. 
Delovala bo v dveh oddel-
kih. V prvem bodo komuni-
sti Konusa, v drugem pa 
člani ZK iz ostalih delovnih 
organizacij. Seminar bo naj-
verjetneje trajal osem dni 
skupaj in to v dopoldan-
skem času. Seminaristi bo-
do poslušali zanimive teme 

predivsem s področja notw 
nje politike, gospodarstva! 
samoupravljanja. ^ 

ZA NOVE ČLANEfc 
ZVEZE . 

KOMUNISTOV ' 
v Slov. Konjicah je že tn, 

dicija, da za nove člane 2 ' 
organizirajo seminar na \ 
terem jih seznanijo s san. 
organizacijo in nalogami ¡t ' 
munistov. Vsekakor je raî  
na oblika izredno potrebuj 
če pomislimo, da se ta^ 
kjer takšnih seminarjev ^ 
mladi komunisti zaradi pf 
majhnega zanimanja staraj 
ših zanje, izgubijo. ^ 

GLAVNIKI IN ŽLIČK^ 
čeprav so domačini | 

Slov. Konjicah potrpežljjj 
ljudje, radi rečejo kakšđ 
pikro na račun »džu-bok^ 
v bifeju podjetja »Draviî  
ski dom«. Namreč ta je vej 
krat pokvarjen, oziroma k| 
pravijo sami, vsaj dvakr^ 
na teden. Gostinci pa le in< 
jo rahlo opravičilo. Ko t 
zadnjič pK>birali denar iz glj 
benega avtomata, so na| 
tudi dva glavnika in žliči^ 

I 

ZBOR ; 
KOOPERANT^ 

6. januarja je Kmetiji 
kombinat v Šentjurju sklii 
centralni zbor kmetov kooj 
rantov z namenom medsebi 

Na občinski seji 
že drugič govora o 
imajo traktorje. Z.n 
cijskaga Tnatermla ili 
dne potrebe (ne za 
i e mogoče vendar r. 
ne smejo na cesto 
pa bi kmetje trakti 
prevoze, je taksa » 
končno so ti kmet 
prevozniki. 

Razprava se je o 
živela. Eden od od^ 


